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REFERAT 

fra møde i Studienævn for Dansk d. 6. juni 2018 
 
 
Emne:    Studienævnsmøde 
Dato og tidspunkt:  onsdag den 6. juni 2018 kl. 10.30 – 12.00 
Sted:    Mødelokale Dewey 
 
Deltagere:  Bjarne le Fevre Jakobsen, (BFJ) 

Jon Helt Haarder (JHH) 
 Mike Veilgård Petersen (MVP) 
Christina Tøndering (CT) 
Frida Lund Eichertz (FLE) 
Diana Brunholm (DB) 
 Emil Bisp Pedersen (EMP) 
 

 
Afbud:   Thomas Wiben Jensen (TWJ) 

 Anita Nell Albertsen, (ANA) 
Victoria Ezehie Lykke Damgaard Bates (VB) 
 

 
  

Referent:  Diana Brunholm (DB) 
 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2) Godkendelse af referater 
Godkendt 
 

3) Meddelelser 
a) Studienævnsformanden 

- Har været til møde med Dansk Sprognævn, hvor også Simon M. Torp, Lars 
G. Binderup og Anne-Marie Mai deltog. Sabine Kirchmeier er stadig me-
get forurettet over at Dansk Sprognævn skal flyttes til Bogense. Der blev 
talt godt om vores uddannelser og hvad vi kan tilbyde Dansk Sprognævn, 
og Simon M. Torp fortalte at dansk på SDU har rekord i at løfte studerende 
fra den sociale arv, endda langt mere end hvad der forventes. Dette dog 
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ikke til at kunne fange interessen fra deltageren fra Dansk Sprognævn. Der 
er planlagt et nyt møde med Dansk Sprognævn, det vides endnu ikke hvor-
når dette skal afholdes. 

- Ministeriet har inviteret BFJ til at deltage i en fokusgruppe vedrørende 7-
trinsskalaen, hvor der skal ses på udviklingsmuligheder/tilpasning af ska-
laen. 

- Den 1. juni blev der afleveret specialer, 15 studerende stod til at aflevere, 
14 aflevere deres speciale.  

- Kandidatreception afholdes i dag den 6/6, sammen med Tysk og Spansk i 
Mødelokale 6. Der er 7 tilmeldt fra Dansk. 

- Det er blevet besluttet ikke at indstille en underviser til undervisningsprisen 
i år, grundet manglede klarhed over hvilke kriterier der var samt hvem der 
kan indstille til prisen. Det blev derfor besluttet ikke at indstille en undervi-
ser i år, og i stedet vente til næste år. 

- Den 19/6 afholdes der møde i fagkollegiet. 
- Tilmeldinger til valgfag og faglige emner. Der er en jævn søgning til alle 

fag, dog er der et af de faglige emner, der kun har 7 tilmeldte, men da det 
er en ph.d. studerende der underviser på faget, er vi nødt til at anmode IKV 
om at faget alligevel bliver oprettet. 
 

b) De studerende 
- CT: Tutorerne er blevet informeret om hvilke dage tutoruddannelsen bliver 

afholdt, og ellers har de fået lov til at koncentrere sig om eksamen. 
-  

c) Andre 
 

4) Merit og dispensationsansøgninger 
Se lukket referat 

 
5) Andre punkter til behandling 

a) Mødedatoer for E2018 
- Mødedatoerne blev godkendt og disse vil blive sendt ud pr. mail. 

 
6) Eventuelt 

- Ingen bemærkninger 
 
 
 

 
Bjarne le Fevre Jakobsen    Diana Brunholm 
Studienævnsformand    Referent 
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